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Geachte heer Stuive, 

 

Op grond van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad heeft u namens de fractie 

van het CDA een aantal vragen gesteld over het Dokterspaadje in Hoevelaken. In deze brief 

beantwoorden wij uw vragen.  

 

Introductie 

In uw brief geeft u aan dat het voetpad Dokterspaadje een zeer rommelig en onoverzichtelijk is. 

Tevens geeft u aan dat de overkapping van het aangrenzende pand vaak door jongeren wordt 

gebruikt als hangplek, en dat er regelmatig incidenten plaatsvinden. Dit alles draagt niet bij aan de 

veiligheid van het gebied.  

 

1. Is het college op de hoogte van de situatie rondom het ‘’Dokterspaadje”? En zijn er al 

klachten ingediend n.a.v. de situatie daar? 

 

Het college is ervan op de hoogte dat het pand aan de Westerdorpsstraat niet actief wordt gebruikt. 

Momenteel wordt het pand anti-kraak verhuurd. Bij de gemeente zijn er geen klachten ingediend over 

deze locatie.  
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2. Deze plek wordt vaak gebruikt als hangplek door jongeren. Is het college het met het CDA 

eens dat in het kader van veiligheid en de incidenten die hier regelmatig plaatsvinden dit 

geen hangplek voor jongeren moet zijn? 

 

Voor het gebruik van de openbare ruimte is het belangrijk dat iedereen erbij hoort en ruimte nodig 

heeft. Rondhangen door tieners is een onderdeel van het opgroeien en hoort bij de ontwikkeling. 

Hiervoor is ruimte nodig. Dit principe vraagt om een ruimtelijke uitwerking, waarbij gekozen om 

verspreid in Nijkerk meerdere Jongeren Ontmoetingsplaatsen (JOP’s) te realiseren. In de praktijk blijkt 

dat jongeren en jongvolwassenen naast de JOP’s ook gebruik maken van plekken waar ze minder 

zichtbaar (willen) zijn voor de omgeving. Als dat niet gepaard gaat met overlast, vernielingen of 

andere verstoringen van de openbare orde wordt daar niet actief tegen opgetreden. Jongerenwerkers 

komen in het kader van preventie en een proactieve aanpak bij jeugdproblematiek  regelmatig bij 

dergelijke locaties om contact te leggen met jongeren en ook om te voorkomen dat gedrag van 

jongeren en jongvolwassenen leidt tot een verstoring van de leefbaarheid. In dat kader is deze plek 

ook in beeld. 

 

3. Is het college het met het CDA eens dat dit gebied erg rommelig is en dit de veiligheid voor 

voetgangers en fietsers niet ten goede komt. 

 

Wij vinden het met de vraagsteller een rommelige omgeving, die op korte termijn verbetering behoeft. 

 

4. Is het college bereid om te onderzoeken of er maatregelen getroffen kunnen worden die het 

gebied overzichtelijker en veiliger maken. 

 

In het kader van de vernieuwingsplannen van het dorpscentrum zal er in het tweede kwartaal van dit 

jaar gestart worden met de reconstructie van de Westerdorpsstraat en het Dokterspaadje. De 

besluitvorming hierover heeft al eerder plaatsgevonden. Deze werkzaamheden alleen al zullen leiden 

tot een overzichtelijker en veiliger situatie. 

 

5. Zo ja: Kan het college aangeven welke maatregelen zij gaat nemen en wanneer zij die gaat 

realiseren? 

 

Wij zijn in het kader van de vernieuwingsplannen al langer in overleg met de eigenaar van het 

bewuste pand. Hij heeft ons gemeld dat er op dit moment een concreet bouwplan voor de 

onderhavige locatie wordt ontwikkeld. Het is de bedoeling dat er begin april een schetsontwerp 

(bouwplan + programma) bij ons college wordt ingediend. Realisering van het bouwplan zal uiteindelijk 

zorgen voor een structureel verbeterde situatie. 

Daarnaast zijn we al langer aan het onderzoeken welke tijdelijke voorziening kan worden getroffen. Dit 

in afwachting van een structurele oplossing. Het idee van het plaatsen van een tijdelijke afscheiding, 

verfraaid met ideeën van Historisch Hoevelaken wordt momenteel uitgewerkt. Dit doen wij in overleg 

met de huidige eigenaar. 
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6. Zo nee: wat is de reden om dit niet te onderzoeken en/of geen maatregelen te nemen? 

 

Zie de beantwoording onder 5. 

 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Burgemeester en wethouders van Nijkerk, 

de secretaris,     de burgemeester, 

 

 

 

mevrouw drs. R.C.B. de Jong  de heer mr. drs. G.D. Renkema 

 

 

 
 

 
 

 


